

2 YEAR
WARRANTY



MARATHON

Marathon Watch Company guarantees this item to be free from defects in material and workmanship under normal use in accordance with care and usage instructions for 2 years from date of purchase. This warranty excludes damage from misuse, abuse or any irregular application. Return the item to Marathon properly packaged accompanied with original bill of sale to: 1-8355, Jane St. Vaughan, Ontario, Canada, L4K5Y3. If we confirm a defect, we will replace it with the same item or one of equal value and return it to you at no charge.

Marathon Watch Company
1-8355, Jane St. Vaughan,
Ontario, Canada, L4K5Y3.
www.MarathonWatch.com

GARANTIE
DE 2 ANS



MARATHON

Marathon Watch Company garantit cet article comme étant libre de toute défectuosité de matières premières et de fabrication dans des conditions normales d'utilisation, conformément aux instructions de soin et d'utilisation pendant 2 ans, à compter de la date d'achat. Cette garantie exclut les dommages causés par un mauvais usage, un usage abusif ou toute application irrégulière. Retournez-nous l'article, convenablement emballé, accompagné de la facture originale à: 1-8355, Jane St. Vaughan, Ontario, Canada, L4K5Y3. Si nous confirmons une défectuosité, nous remplacerons cet article par un article identique ou de valeur similaire que nous vous retournerons sans frais.

Marathon Watch Company
1-8355, Jane St. Vaughan,
Ontario, Canada, L4K5Y3.
www.MarathonWatch.com